
Fremtiden for antenneforeningen og for beboerne efter 1.4.2019 

 

 

Der skal ikke træffes nogen endelig beslutning om dette punkt nu. Først på foreningens 

generalforsamling i 2018. 

Men bestyrelsen vil gerne have nogle retningslinjer fra generalforsamlingen for hvad 

afdelingsbestyrelserne og beboerne ønsker at der skal ske fremover, og for hvordan der skal 

arbejdes videre med spørgsmålet. 

 

Bestyrelsen foreslår at vi, dvs. afdelingsbestyrelserne og antenneforeningens bestyrelse, i løbet af 

det kommende år bruger tid på at finde ud af hvilke konkrete muligheder vi har efter 1.4.2019. 

Hvad er beboernes ønsker med hensyn til TV, internet og telefoni. 

Hvad er antenneforeningens rolle fremover, når TV-grundpakken ikke længere kan administreres 

som en fælles grundpakke og betales over huslejen. 

Hvad er mulighederne teknisk med det anlæg vi har. 

Hvilken type udbyder(e) leder vi efter? 

 Hvis beboerne fortsat skal have mulighed for at se TV på foreningens anlæg, skal der vælges en 

udbyder, som kan levere TV-signal fra 1.4.2019. 

Denne udbyder vil skulle administrere ALLE TV-pakker inklusiv grundpakken. 

 

 

 


